
 

Geachte leden van de commissie Samenleving 

 Als ik het goed heb heeft u al informatie ontvangen? Ik maak gebruik van het spreekrecht 

om mijn financieel probleem met u te delen. Vanaf 8 december 2011, ik herhaal 8 december 

2011, wordt ik niet meer betaald voor het werk dat ik doe om een Samen Zorgen Huis Leudal 

te realiseren. Mijn verzoek aan u, aan de Gemeente Leudal, is dan ook om dat wat de GOML 

negeert, om dat alsnog te doen.    

Het was in het najaar 2010 dat wij elkaar in deze context ontmoet hebben. Deze keer heb ik 

de eer om dhr. Wiel Derikx aan mijn zijde te hebben. Voor diegene die hem nog niet kennen:  

Wiel komt uit Neer en is bestuurslid van de Stichting Samen Zorgen Huis Leudal. Met zijn 

mede bestuursleden deelt  hij mijn zorgen en mijn ideeën voor de zorg voor de zieke 

medemens en diens naasten.  Als inwoners van het Leudal nemen de bestuursleden het 

initiatief en verantwoordelijkheid om daar een waardevolle eigen voorziening voor te 

realiseren. Het is alweer een tiental jaren dat de overheid vraagt dat de burgers zelf meer 

aan zet komen. Dat gaat niet vanzelf en al zeker niet in de sterk georganiseerde 

gezondheidszorg waar decennia van wet- en regelgeving  het recht op zorg van de patiënt/ 

cliënt gekoppeld hebben aan een zorgplicht voor ‘erkende’ zorgaanbieders.  Daarmee 

hebben de afgelopen 70 jaren de Nederlanders het idee gekregen dat wij verzorgd worden 

van de wieg tot het graf. Ik hoef u niet meer te vertellen dat dit op dit moment een geheel 

verkeerde gedachte is. Een gedacht die niet alleen het welzijn van de zieke naaste en diens 

omgeving bedreigt maar ook onze economie en de ontplooiingskansen voor onze jeugd. 

Door mijn inspanningen als zorgarchitect welke ik samen met het bestuur en ook vaker 

samen met de Gemeente Leudal in 2011 én 2012 heb kunnen doen,  staan wij begin 2013 

niet alleen meer achter deze ontwikkeling. De huisartsen, de Gemeente Leudal, WoonGoed 

2 Duizend en  dank zij het bezoek van de gouverneur aan de gemeente Leudal, ook de 

directie van Proteion Thuis, de Provincie Limburg, het Zorgkantoor de 

Ziektekostenverzekeraar én een groeiend aantal inwoners van het Leudal willen dit ook.  En 

wij blijven zoeken naar ‘slimme oplossingen’. In mei 2012 heeft dhr. Peter Beeks mij 

geïntroduceerd bij dhr. Jean Gelissen, eigenaar van Mariabosch in Baexem. Mijn ideeën, die 

hij in werkelijkheid zag tijdens zijn bezoek aan het Franciscus Hospice, spreken hem zo aan 

dat hij aanzienlijke financiële medewerking toont om een Samen Zorgen Huis een kans te 

geven.  

Met de eenjarige subsidie in november 2010 heeft de Gemeente Leudal  een begin mogelijk 

gemaakt. Wij zagen toen ook het verdergaande belang van deze ontwikkeling. Terecht 



diende de gemeente daarom een vervolg aanvraag voor de projectsubsidie in bij de GOML. 

Toen ik in december 2011  te horen kreeg dat het GOML Bureau het een goed project vond 

en een gebied overschrijdend belang zag maar dat de Gemeente Weert er geen 

medewerking aan verleent ben ik toch door blijven werken. Met de verwachting dat dit goed 

zou komen. De resultaten van mijn/ onze in spanningen zijn nu veelbelovend. Ook 

wethouder Jo Smolenaars onderkent dit maar afgelopen jaar zijn wij er desondanks, ook niet 

met ambtelijke ondersteuning, er in geslaagd om de GOML tegenwerking te overbruggen.  

Concreet betekent dit dus dat mijn ingediende rekeningen al vanaf 8 december 2011 niet 

meer betaald worden. U zult begrijpen dat dit een bedreiging is voor mijn bedrijfsvoering en 

naar mijn mening daarmee ook voor de voortgang van een zeer waardevol project. Morgen, 

22 januari, heeft de Rabobank Weerterland en Cranendonck mij uitgenodigd om opnieuw 

het Samen Zorgen Huis te komen uitleggen aan de Stuurgroep Leefbaarheid door Zorg voor  

Zorg  in Nederweert.   Onafhankelijk van elkaar zijn er 3 mensen uit de Gemeente Peel en 

Maas die belangstelling tonen voor mijn visie en ideeën van een Samen Zorgen Huis. Kortom 

waar de GOML het gebied overschrijdende en het algemene belang van deze mogelijke 

nieuwe zorgontwikkeling onvoldoende ziet en daarom haar verantwoording niet neemt wil 

ik u vragen om dat wel te doen.  

Van nature heb ik een ietwat nieuwsgierige aard of mooier gezegd.. ..er is nogal het een en 

ander wat mij verwonderd: Hoe kan het dat Wiel, een ‘schutter in hart en nieren’,   zich 

geroepen voelt om op te komen voor de belangen van de zieke medemens? Zelf concludeer 

ik dan dat de oorsprong van de schutterij toch gelegen is dat mensen elkaar veiligheid, 

geborgenheid en een goede samenleving willen bieden.    Hoe goed is het dan als in 2018 

wanneer veel schutters uit geheel Europa naar Midden-Limburg komen en wij ze óók een 

glimp van het eerste Samen Zorgen Huis van Nederland kunnen laten zien?             

Dank voor uw aandacht en ik tel op jullie steun.   
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